
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie R&F
  
 
     
 
Datum:  28 november 2017 
 
Indiener: Pro Krimpenerwaard 
 
Onderwerp:  Regionale Energiestrategie 
 

Inleiding 

De colleges van de regionale overheden in Midden-Holland hebben in maart 2016 
vastgelegd dat regionale opschaling en versnelling noodzakelijk zijn om de 
klimaatdoelstellingen van Parijs te halen. Daarom hebben zij besloten de regio Midden-
Holland als pilot deel te laten nemen in het landsbrede programma “Regionale 
energiestrategieën`. 
Het doel voor regio Midden Holland is energie- en klimaatneutraal te zijn in 2050 en bijna 
fossiele energievrij. 

Vragen 

Doet ook de gemeente Krimpenerwaard actief hieraan mee? Is het juist dat de eerste 
resultaten al in mei 2017 door het ODMH zijn gepresenteerd? Heeft uw college die resultaten 
aan de raad voorgelegd? Zo nee, waarom niet? Op welke wijze gaat uw college de raad 
informeren? 

 
 
 
 
 
 
 


